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ZÁPISNICA 

ZO ZASADNUTIA VÝBORU KLUBU SPOLU S CHOVATEĽSKOU RADOU 

Miesto konania:  Zlaté Moravce, Motorest Tríbeč 

Dátum konania:  25.04.2024 

Prítomní: za Výbor klubu: Ing. et Ing. Ján Dobšinský, Imrich Šimonič, Ing. Viera Jamrišková, 

Ing. Martin Nagy, Ing. Martin Balkovský, Radovan Babiak a Milan Fridrich 

     za Dozornú radu: JUDr. Jarmila Polakovičová, Mgr. Zuzana Petrášková a Ing. Bc. 

Vladimír Poljak      

    za Chovateľskú radu:  Oliver Špitálsky a Bc. Martina Jamrišková 

Prizvaní: Kateřina Prekopová, Ing. Peter Lakanda, Mgr. Barbora Hribová, Laura Valkyová a 

Elza Aliu  

 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Odovzdanie agendy poradkyne chovu Ing. M. Fidrichovej 
3. Odovzdanie agendy člena Chovateľskej rady J. Halása 
4. Personálne obsadenie Chovateľskej rady po odstúpených členoch 

5. Organizácia a zabezpečenie klubových podujatí 
6. Kontrola uznesení z minulej schôdze VK 

7. Rôzne 
8. Záver 

 

Priebeh zasadnutia: 

K bodu 1: Otvorenie 

• Zasadnutie Výboru klubu otvoril predseda J. Dobšinský, ktorý privítal členov výboru, Chovateľskej 

rady, Dozornej rady a prizvaných hostí. Poďakoval za dôveru, ktorá mu bola prejavená na Členskej 

schôdzi klubu a zasadnutie viedol. V úvode schôdze podrobne priblížil všetkým zúčastnením, čo 

obnáša organizácia klubových podujatí - hlavne klubovej a špecialnej výstavy jazvečíkov a výberu 

do chovu. Tiež čo všetko je potrebné zorganizovať a zabezpečiť. Vzhľadom k tomu, že je to pre 

jednu osobu priveľa úloh navrhol predseda klubu vytvoriť tím ľudí (trojčlenný) zodpovedných za 

organizáciu výstav, kde by vždy jeden člen zodpovedal, za konkrétnu výstavu a ďalší by mu 

pomáhali. M. Jamrišková vzniesla námietku voči viacerým členom zodpovedným za organizáciu 

výstav. M. Nagy naopak tento návrh viacerých zodpovedných osôb za agendu výstav privítal.  

I. Šimonič navrhoval, rozdeliť úlohy aby, celý tím zodpovedal rovnako za najbližšiu výstavu (ŠVJ 

Lednické Rovne)  a následne bude vždy len jeden poverený zodpovedať.  

• Na zasadnutí Výboru klubu sa zúčastnili siedmi členovia výboru klubu, štyria členovia 

Chovateľskej rady a traja členovia Dozornej rady - všetci prezenčne. Zasadnutie bolo 

uznášaniaschopné. 

• Tajomník klubu bol poverený vypracovaním zápisnice. 

• Navrhovaný program bol členom VK, CHR a DR zaslaný v predstihu a neboli k nemu vznesené 

žiadne pripomienky, bol jednohlasne odsúhlasený a ďalej sa schôdza riadila týmto programom .  
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K bodu 2: Odovzdanie agendy poradkyne chovu Ing. M. Fidrichovej  

Odovzdanie agendy prebehlo pred konaním schôdze a agendu prebral od M. Fidrichovej predseda 
klubu  J. Dobšinský. 
 
K bodu 3: Odovzdanie agendy člena Chovateľskej rady J. Halása 

Odovzdanie agendy prebehlo pred konaním schôdze a agendu prebral od J. Halása predseda klubu  J. 
Dobšinský. Ďálej pokračovalo zasadnutie bez prizvaných hostí a členov Chovateľskej rady.  

 

K bodu 4: Personálne obsadenie Chovateľskej rady po odstúpených členoch 

  

Predseda klubu navrhol posilnenie Chovateľskej rady a obsadenie uvolnených miest v CH.R. po 

odstúpených členoch. Návrh novej štruktúry Chovateľskej rady:   

Predseda                                                   1 

Poradcovia chovu                                     4 

Administrátor výberov do chovu              1   (len poradný hlas) 

Administrátori                                           2   (len poradný hlas) 

Admnistrátori výstav                                 3   (len poradný hlas) 

 

Hlasovanie: Za: 7 (+1 poradný hlas)   Proti: 0     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený.  

 

Spoločný návrh predsedu klubu a predsedu CH. rady  o personálnom obsadení CH.R. : 

 

J. Dobšinský -  bez zmeny (poradca chovu pre jazvečíky dlhosrsté štandardného rázu) 

 O. Špitálsky – bez zmeny (poradca chovu pre jazvečíky hrubosrsté štandardného rázu) 

P. Lakanda – navrhovaný za poradcu chovu pre jazvečíky hladkosrsté všetky rázy 

V. Kosňanská – navrhovaná za poradkyňu chovu pre jazvečíky hrubo a dlhosrsté malých rázov 

Administrátori – ostávajú M. a P. Jamrišková  

Administrátor výberov do chovu   - B. Hribová               

Admnistrátori výstav - Kateřina Prekopová, Laura Valkyová a Elza Aliu                                 

 

Hlasovanie: Za: 6 (+1 poradný hlas)   Proti: 1     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený, výbor zaväzuje Chovateľskú radu osloviť kandidátov a vypracovať Poriadok na 

uchovnenie miniatúrnych rázov.  

 

K bodu 5: Organizácia a zabezpečenie klubových podujatí 

 

ŠVJ Lednické Rovne - skontrolovalo sa  čo všetko je už dohodnuté a zabezpečené, K. Prekopová bola 

poverená zodpovendnosťou za výstavu a informovaná ekonómom klubu o rozpočte na jednotlivé 

položky a počte prihlásených psov. Predbežne sa dohodlo,  

ŠVJ Sielnica – rozhodcovia J. Jursa a M. Fik – zverejniť propozície a vydelegovať rozhodcov 

(predseda CH. rady) 

BLJ Zákopčie – Hl. rozhodca J. Gažúr a rozhodca L. Chreno, výcvikár potvrdil, že s rozhodcami 

komunikoval a všetko je zbezpečené  

KBLJ Mojmírovce – zabezpečí výcvikár R. Babiak 
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K bodu 6: Kontrola uznesení z minulej schôdze výboru klubu 

 

• Z dôvodu efektívnejšieho vynakladania finančných prostriedkov na klubové výstavy bol 

ekonóm klubu M. Nagy poverený vypracovaním výpočtu vynaložených finančných 

prostriedkov na jedného vystavovateľa a týmto koeficientom by sa v budúcnosti podľa 

počtu vystavovateľov preratávali jednotlivé výdavkové položky na klubové výstavy. 

M. Nagy vysvetlil, že koeficient výpočtu na jedného vystavovateľa nie vhodný, nakoľko sú 

rôzne sumy (dieťa a pes, dva psy stejého majiteľa, ...). Preto navrhuje použiť koeficient 

z celej vyzbieranej sumy za výstavu, ktorá je vopred známa po uzávierke prihlášok.  

 

K bodu 7: Rôzne 

 

• Predseda klubu požiadal Dozornú radu o vypracovanie Organizačného poriadku SKCHJ. 

 

• Klub v Kynologickej rade SPZ naďalej zastupujú Š. Štefík a V. Rusnák aj napriek tomu, že 

už nie sú členmi výboru. Predseda klubu J. Dobšinský ich navrhuje vyzvať, aby sa vzdali 

členstva v KR SPZ. Podpredseda klubu, navrhuje nechať to tak, nakoľko boli do týchto 

funkcií riadne zvolení na Konferencii klubu. Tajomník klubu bol poverený, aby ich vyzval. 

 

Hlasovanie:         Za: 6  (+1 poradný hlas)  Proti: 0     Zdržal sa: 1 

 

• Archív klubu je momentálne u tlačovej referentky V. Jamriškovej a zaberá dosť miesta (40 

šanónov). Podpredseda klubu I. Šimonič bol požiadaný, aby oslovil SKJ, či nie je možné 

použiť ich archív.  

 

• Matrikár predniesol návrh na prijatie piatich nových členov SKCHJ, ktorí mali splnené 

podmienky na prijatie : 

1, Mgr. J. B., Trnava 

2,  Mgr. L. Č., Veľký Krtíš 

3,  Ing. M. K., Kysucké Nové Mesto 

4, T. B, Breznica 

5, JUDr. E. P., Lučenec 

 Hlasovanie: Za: 7 (+1 poradný hlas)   Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

• Tajomník klubu navrhol poďakovať formou listu a prísľubom spolupráce organizátorom 

výcvikových podujatí na, ktoré máme pozitívne ohlasy od našich členov. O tomto návrhu 

sa nehlasovalo.    

 

•  K bodu 4: Záver 

Schôdza sa natiahla až do záverečných hodín Motorestu a musela byť ukončená.  

 

                                                                                                     

V Zlatých Moravciach dňa 25.04.2024           Zapísal: Milan Fridrich 


